
پرســـپولیس دور جدید تمرینات خود را در تهران از عصر دیروز در ورزشـــگاه 
شهید کاظمی آغاز کرد. در روزهایی که سرخپوشان در دبی به  سر می بردند 
ی تمرینات  چمن این ورزشگاه ترمیم شد و فعلا شرایط این زمین برای برگزار
گردان اوسمار مناسب است. سرخپوشان قرار است تا شروع مسابقات لیگ  شا
کتیکی را به مانند تمرین روز گذشـــته در برنامه های خود  بیشـــتر تمرینات تا
داشته باشند و به دنبال حریف تدارکاتی نیز هستند. این در شرایطی است 
ی با نفت و گاز گچســـاران در  یکنان پرســـپولیس از هر لحاظ آماده باز که باز
یش و اوسمار درخواست  جام حذفی نیز بودند اما بنا به صلاحدید رضا درو

ی برای سازمان لیگ ارسال شد و مورد موافقت نیز قرار گرفت.  لغو این باز

 پشت پرده جدایی دستیاران یحیی
همان طور که پیش از این در خبرها داشـــتیم دســـتیاران یحیی گل محمدی 
ی  بعد از بازگشت تیم شان به تهران تصمیم گرفتند با پرسپولیس قطع همکار
کنند. البته انتظار می رفت خانبان به عنوان آنالیزور در کنار تیم بماند، اما از 
قرار معلوم شـــرایطی که در دبی وجود داشـــت کار را به جایی رســـاند که هر دو 
دستیار مورد اعتماد یحیی خودشان تصمیم به کناره گیری بگیرند. اتفاقی که 
گر فکر کنیم دلیل  برخی از مســـئولان باشـــگاه انتظارش را می کشیدند. البته ا
جدایی این دو مربی از کادرفنی سرخپوشان فقط جنبه فنی داشته یا خواسته 
اوســـمار بوده ســـخت در اشـــتباه بوده ایم، از این جهت که ارتباط نزدیک این 
دو مربـــی مخصوصا محمد عســـگری با یحیـــی عمده ترین دلیل برای ایجاد 
فضایی برای آنها بود که خودشـــان تصمیم به جدایی گرفته و مجبور شـــوند 

بخشی از قراردادشان را نیز به باشگاه ببخشند. 

 شاهرودی گزینه پیشنهادی پیروانی 
با جدایی مهرداد خانبان و محمد عســـگری در حال حاضر فقط ســـیدجلال 
حسینی از کادر ایرانی یحیی در پرسپولیس باقی مانده است که او قطعا به 
کارش ادامه خواهد داد. در این میان نیز افشین پیروانی به باشگاه درخواست 
داده که یک دستیار ایرانی دیگر به کادرفنی سرخپوشان اضافه شود. در این 
یش پیشـــنهاد داده اســـت. موردی که با  میان او رضا شـــاهرودی را به رضا درو
گر اتفاق خاصی رخ ندهد و اوسمار مخالفت  استقبال او نیز مواجه شده و ا
گفته نماند که شـــاهرودی در مصاحبه  نکنـــد بـــه زودی نهایی خواهد شـــد. نا
اخیرش نیز رسما خودش را به پرسپولیس پیشنهاد داد؛ هر  چند او می دانست 

پیروانی توصیه اش را به مدیریت این باشگاه کرده است. 

 مربی گلرها به همراه آنالیزور در کادرفنی
از قرار معلوم شـــرایط مالی بد پرســـپولیس باعث شـــده مســـئولان این باشگاه 
تصمیـــم بگیرنـــد برای پســـت مربی دروازه بان ها قیـــد مربی خارجی را زده و به 
یک مربی داخلی اعتماد کنند. در این میان نظر علیرضا بیرانوند هم خیلی 
مهم است. هفته گذشته اشاره داشتیم به اینکه داود فنایی و محسن سیدی 
که هر دو ســـابقه کار کردن در پرســـپولیس را دارند از گزینه های داخلی این 

باشـــگاه برای مربی دروازه بان ها هســـتند. در همین راســـتا نیز با خبر شـــدیم 
گر اتفـــاق خاصی رخ  خـــود بیـــرو علاقه منـــد به کار کردن با ســـیدی اســـت و ا
ندهد این مربی به زودی در کنار اوســـمار مشـــغول به کار خواهد شد. سیدی 
یادی از جمله سوشـــا  ســـال ها مربـــی نفت تهـــران بود و دروازه بان های جوان ز
... زیر نظر  یســـی، علیرضا بیرانونـــد و مکانـــی، حامـــد فلاح زاده، وحید شیخ و
او چهره شـــدند. او در زمان ســـرمربیگری کالدرون در پرســـپولیس نیز مربی 

دروازه بان های این تیم بود. 

 شایعه برکناری درویش
کارمندان باشگاه پرسپولیس بیشتر از یک سالی می شود که بعضا حقوق های 
یافت می کنند و بابت برخی اتفاقاتی که در باشگاه شان رخ  خود را نامنظم در
یش چندان دلخوشی ندارند. در همین راستا برخی از آنها  می دهد از رضا درو
یش می شوند.  از خبرنگاران، بیشتر از وزارت ورزش پیگیر ماندن یا رفتن درو
یش در پرسپولیس حرف و حدیث  ی درو از این رو روز گذشته در مورد برکنار
یاد بود و برخی اعتقاد داشتند او حتی ممکن است قبل از مجمع باشگاه  ز
که روز بیســـت و چهارم بهمن ماه خواهد بود از ســـمتش برکنار شـــود؛ هر چند 
یش  گـــر قـــرار بود وزارت ورزش در این مورد تصمیم گیرنده نهایی باشـــد، درو ا

خیلی زودتر از اینها جایش را به مدیر دیگری داده بود. 

 مهاجم برزیلی فعلا منتفی است
یلن  باشـــگاه پرســـپولیس اواخر هفته گذشـــته اقدامات اولیه را برای جذب و
یلی ویزا و بلیت ســـفر به  موتا انجام داد و حتی قرار شـــد برای این مهاجم برز
تهـــران را تهیـــه کند کـــه به یکباره این تلاش ها متوقف شـــد. گویا این موضوع 
چند دلیل داشـــته اســـت؛ اول اینکه اوضاع مالی باشـــگاه پرســـپولیس اصلا 
یکن اقدام  یش برای خرید این باز گر قرار بود درو مســـاعد نیســـت و چه بســـا ا

یافت حق و حقوق عقب افتاده خود  می کرد، سرخپوشان به خاطر عدم در
یلی خودش کلی  اعتصـــاب می کردند. جذب عبدالکریم و مربی برز
گر پول در باشگاه هست  یکنان ایجاد کرد که ا حرف و حدیث بین باز

چرا به آنها پرداخت نمی شود! مساله بعدی این است که 
یکن  گویا یک سری اخبار حاشیه ای پیرامون این باز

در تایلند اســـت تا حدی که گفته می شـــود که او 

در ایـــن کشـــور بیـــش از حد به تفریحات اهمیت می دهـــد و از این رو خیلی 
یکن حرفه ای حساب کنند. در هر صورت فعلا  ی او به عنوان باز نمی توانند رو
باشگاه پرسپولیس از هرگونه اقدامی برای جذب موتا عقب نشینی کرده و باید 

دید در روزهای آتی چه اتفاقی در این زمینه رخ خواهد داد. 

 سرخپوشان فعلا کوتاه آمدند
یکنان پرســـپولیس از شـــرایط مالی خود رضایت ندارند و در روزهای اخیر  باز
بارها این موضوع را از طرق مختلف به اطلاع مدیریت باشـــگاه رســـانده اند. 
یش صحبت هایی را  در همین راســـتا نیز بعد از بازگشـــت تیم از امارات، درو
یافت  ی قول داده ظرف چنـــد روز آینده با در بـــا ســـروش رفیعی داشـــته و به و
قســـط دوم ایرانســـل 10 تا 15 درصد از قرارداد اعضای تیم را پرداخت خواهد 
ی تمرینات  کـــرد. از ایـــن رو سرخپوشـــان قرار شـــد فعلا به جای اعتصـــاب رو
یش عملی نشد، تصمیم به اعتصاب  گر این بار هم وعده درو تمرکز کرده و ا
یافت پول از ایرانسل باید  گفته نماند باشگاه پرسپولیس بعد از در بگیرند. نا
بخـــش قابـــل توجهـــی از آن را برای پرداخت مالیات رادوشـــویچ هزینه کند تا 
بتواند پنجره نقل و انتقالاتی خود را باز کند. ضمن اینکه عبدالکریم حســـن 
یافت نکرده اســـت و زمان پرداختی به او نیز  هم هنوز پیش قســـط خود را در

فرا رسیده است. 

 آشتی بیرو و امیری
یه، وحیـد امیـری بـا  ی ایـران و سـور چنـد روز پیـش خبـر دادیـم بعـد از بـاز
ی عکـس بیرانونـد از او تقدیـر می کنـد امـا بـا کم محلـی ایـن دروازه بـان  اسـتور
مواجـه می شـود. ناراحتـی بیـرو از دوسـت صمیمـی اش نیـز بـه عدم حمایـت 
او از موضـع مثبتـش در مـورد اوسـمار بر می گشـت. به هر حـال بـا رسـانه ای 
شـدن اختـلاف بیـرو و امیـری نزدیـکان آنهـا حسـابی تعجـب کـرده و پیگیـر 
ی ایـران و ژاپـن کـه خیلـی  ماجـرا شـدند. در همیـن راسـتا بیـرو بعـد از بـاز
خوشـحال بوده با امیری تماس گرفته و کدورت ها را برطرف می کند. 
ی  این دو سال هاست که در فوتبال ایران همباز
هسـتند و همشـهری نیـز بـه حسـاب می آینـد. 
به خاطـر همیـن مسـاله هـم اختـلاف بـه وجـود 

آمـده بیـن آنهـا بـرای خیلی هـا عجیـب بـود. 

فصـــل جدیـــد رقابت های ســـوپر لیگ کاراته کشـــور از روز چهارشـــنبه 
18 بهمن آغاز خواهد شـــد و 7 تیم حاضر در رقابت های این دوره به 
رقابت خواهند پرداخت. دانشـــگاه آزاد به عنوان یکی از قدیمی ترین 
باشگاه های سوپر لیگ کاراته کشور در شرایطی در رقابت های امسال 
حاضر خواهد شـــد که بعد از پاره شـــدن روند هت تریک قهرمانی این 
تیم در دوره گذشته، امسال به دنبال هشتمین قهرمانی خود خواهد بود. 
احمد صافی، سرمربی تیم دانشگاه آزاد در گفت وگو با »فرهیختگان« 
در خصوص شـــرایط این تیم در آســـتانه مســـابقات صحبت کرد که در 

ادامه می خوانید. 

شرایط تیم دانشگاه آزاد در آستانه فصل جدید رقابت های سوپر لیگ چگونه است؟ 
اول از همه خوشحال هستم که دانشگاه آزاد در شرایطی که 20 تیم در رشته های 
مختلف ورزشی دارد، امسال نیز کاراته را جزء رشته های اصلی خود قرار داد. 
یکن در بخش کومیته و 4  خوشـــبختانه ما نیز تیم را تکمیل کردیم و از 14 باز
یکن در کاتا استفاده خواهیم کرد. کادرفنی ما نیز نسبت به سال گذشته  باز
یکنان  تغییری نکرده است. البته از یک طرف از اینکه نتوانستیم تعدادی از باز
خـــوب کاراتـــه را در ترکیـــب تیـــم خود و حتـــی تیم های دیگـــر در رقابت های 
این فصل داشـــته باشـــیم، ناراحت هســـتم. لیگ ایران در رقابت های فصل 
ی از حضور ستاره هایی چون سجاد گنج زاده، بهمن عسگری و مهدی  جار

خدابخشی محروم است. 

یکن با چه شرایطی در مسابقات حاضر خواهید شد؟  از لحاظ باز
خوشـــبختانه کاپیتـــان تیـــم ملـــی، ذبیـــح الله پورشـــیب را بـــه عنـــوان یکـــی از 
یکنان باشـــگاهی در کنار خود  قدیمی تریـــن، با وفاتریـــن و باتعصب تریـــن باز
یم. پورشیب 16 فصل در ترکیب ما حضور داشته است و تنها در مقطعی  دار
ی و در  یک دوره نیز به دلایلی  برای پشت سر گذاشتن خدمت مقدس سرباز
یکنان ما  در کنار ما نبود. پورشیب در تمامی این سال ها یکی از موثرترین باز
بوده است و امسال نیز از تجربه و توانایی فنی اش استفاده می کنیم. در کنار 
یکن  یا اقدسی به عنوان ملی پوش و باز او در سبک وزن از علی مسکینی و پور
یکنان از حضور رضا بشـــارتی،  ملـــی اســـتفاده خواهیـــم کرد. در کنار ایـــن باز
ســـیدعلی کریمی، رضا عنایتی، عبدالله ولدی، ســـامان عدالتی، امیرحسین 
کبر دستجانی، رضا پورمحمد، اسماعیل  ، ابراهیم حسن بیگی، علی ا کار فدا
معتمدی و علی کرمی نیز بهره خواهیم برد. در بخش کاتا نیز همچنان تنها 

تیم کاتای ایران که در مســـابقات جهانی موفق به کســـب مدال شـــده است، 
یعنی تیم اســـتان مرکزی متشـــکل از ابوالفضل شـــهرجردی، علی زند و میلاد 
فرازمهر با مربیگری قاســـم شـــهرجردی را خواهیم داشـــت. در کنار این نفرات 
ید بهمن جاه که در آخرین  از حضـــور یکـــی از نخبه های آینده کاتا به نام جاو
انتخابی کاتا به مقام دوم رسید نیز استفاده خواهیم کرد. فکر می کنم با بودن 
سرپرست خوبی مثل حسن زاده و مربیانی مانند مهدی احمدی، حمیدرضا 
فرهادی و ایمان گل محمدی تیم خوبی بســـته شـــده باشـــد و همچنان یکی 
از مدعیان باشـــیم. هر چند کاراته ورزش لحظه ای و ســـخت است، اما قطعا 
خودمان و تیم های دیگر می دانند که دانشگاه آزاد را نباید دست کم گرفت. 

دانشـــگاه  آزاد در رشـــته کاراته همیشـــه نقش پررنگی داشته است و تقریبا تمام 
ستاره های ارزشمند کاراته ایران در این سال ها در این تیم حضور داشتند. 

دانشگاه آزاد یا به ظرفیت کاراته ایران اضافه کرده است یا از ظرفیت های آن 
خوب اســـتفاده کرده اســـت. از مهدی عموزاده به عنوان اولین دارنده طلای 
یشگاهی و حتی سجاد گنج زاده به عنوان  جهان تا حسین روحانی، جاسم و

تنها طلایی المپیک کاراته استفاده کردیم. 

بـــه عدم اســـتفاده کاراتـــه ایران از ظرفیـــت قهرمانانی مانند گنج زاده، عســـگری 
و خدابخشـــی در لیـــگ اشـــاره کردید. ایـــن نفرات به دلایل شـــرایط مالی قصد 

حضور در لیگ را ندارند؟ 
متاســـفانه یکی از ضعف های باشـــگاه صنعتی کشور تنها پرداختن به رشته 
فوتبال اســـت و از طرفی متاســـفانه مدیران عالی رتبه ورزش نیز با اینکه که از 
اهمیت ورزش های انفرادی مانند کاراته، کشتی، تکواندو و جودو در رنکینگ 
گاه  ی های آسیایی، کشورهای اسلامی و المپیک آ کاروان ورزش کشور در باز
هســـتند و از نقش موثر این رشـــته ها اطلاع دارند، اما ارده ای برای تقویت این 
بخش ها نداشـــتند؛ موضوعی که باعث شـــده است همچنان شاهد ضعف 
یخ ورزش ایران نقش برجسته داشتند؛  اقتصادی ورزشکارانی باشیم که در تار
ضعفی که با مدیریت استراتژیک و صحبت  با مدیران ذوب آهن، سپاهان، 
مس کرمان، گل گهر و نساجی قابل حل است. شاید یکی از اهداف سازمان 
لیگ باید این باشد که گروهی را برای مکاتبه و دعوت مدیران صنعتی ایجاد 
گر به دنبال حفظ و دوام  حضور ورزشـــکاران مستعد در  کند. فدراســـیون نیز ا
این رشته است، باید با جذب اسپانسرها بتواند بخشی از مشکلات اقتصادی 

ورزشکاران را حل کند و آنها را دلگرم تر کنند. 

این نفرات به دلیل شرایط مالی با تیمی به توافق نرسیدند؟ 
درخواســـت مالی این نفرات غیرمنطقی نبود، اما نســـبت به بودجه باشگاه ها 
یکن، یکی از این  بالاتر بود و باشـــگاهی نمی توانســـت با هزینه جذب ســـه باز

نفرات را به خدمت بگیرد. 

این نفرات ســـال گذشـــته در بیمه تعاون حضور داشتند. با توجه به این شرایط 
یعنی در فصل جاری مسابقات هیچ تیمی را همراهی نخواهند کرد؟ 

متاســـفانه بیمه  تعاون نیز امکان جذب گنج زاده، عســـگری و خدابخشی به 
عنوان نفرات شاخص و تاثیرگذار در کاراته را نداشت. 

 پیشـــنهاد مالـــی این نفرات چقدر بوده اســـت که هیـــچ تیمی توان پرداخت آن 
را نداشت؟ 

یکنانی اســـت که  خواســـته های این نفرات بالا نبود. پورشـــیب نیز یکی از باز
ی تیـــم خـــود تعصب دارد و می توانســـت پیشـــنهاد ما را نپذیـــرد، اما با این  رو
یکن لیگ اســـت. خواســـته  حـــال  بـــا حـــدود 150 تـــا 200 میلیون گران ترین باز
نفراتی مانند گنج زاده، عسگری و خدابخشی نیز بین 250 تا 300 میلیون بود 
یافت آن حق شـــان و حتی بیشـــتر اســـت. اما وقتی یک بودجه ای  که واقعا در
یکن، تیم ها را  برای 20 تا 30 نفر تقسیم می شود، پرداخت این مبالغ به یک باز
با مشکل مواجه می کند. البته باید از باشگاهی مانند دانشگاه آزاد به خاطر 
ســـالیان ســـال حمایت تشـــکر کرد، اما یک جا دیگر یک دست صدا ندارد و 

دانشگاه نمی تواند همه مشکلات ورزش ایران را به تنهایی پوشش دهد. 

به نظر شما حضور 7 تیم در رقابت های سوپر لیگ حالت خوشی دارد؟ بهتر 
نبود با تعطیلی یک ســـاله و تلاش برای جذب اسپانســـرها تلاش کرد مسابقات 

سال آینده با تعداد بیشتر تیم برگزار شود؟ 
با تعطیلی لیگ مخالف هستم، چرا که با چنگ و دندان این روزنه های 

امید را نگه داشته ایم. از اولین مربیان حاضر در سوپر لیگ هستم 
و حتی ســـه ســـال ابتدایی پول نمی گرفتیم و از ســـال چهارم پول 
یکنان مستعد  گرفتیم. در همین شرایط تیمی مانند آوای رزم از باز

به این امید اســـتفاده کرده اســـت تا این نفرات ملی پوش شـــوند و 
یکنان مســـتعد خواهد بود. باید  تعطیلی مســـابقات به ضرر این باز

گر ورزش ایران در  صورت مســـاله را بـــه گونه دیگری طرح و حـــل کرد. ا
ی های آســـیایی و  آینـــده به دنبـــال موفقیت در قهرمانی جهان، باز

بازی های المپیک است باید بخشی از تامین هزینه ها را در بخش 
باشـــگاهی برای ورزشکاران درست کند تا ورزشکار هم از لحاظ 

فنی  پیشـــرفت کند و هم ورزشـــکار حداقل با پایین ترین حقوقی که 
یک فرد می تواند امرار معاش کند در این رشته دوام بیاورد. 

چقدر امیدوار هستید بعد از قهرمانی فصل گذشته بیمه تعاون در فصل جاری 
پس گیرید؟  این عنوان را از تیم باز

یکن المپیکی در فصل گذشته داشت و دو برابر ما سرمایه گذاری  تعاون دو باز
کرد و ســـاختار تیمی آن بر اســـاس توجه به اقتصاد تیم و نفرات ســـتاره بســـته 
گر پورشیب آسیب ندیده  شد. با این حال به این تیم 15-13 باختیم و شاید ا
بود این اتفاقات رقم نخورده بود. با این حال معتقد هستم حق تیمی که بهتر 
ی بیشتری کرده است، موفقیت است. ما امسال تیم  بسته شده و سرمایه گذار
یم و حتی نمی توانم بگویم بیمه تعاون می تواند قهرمان مطلق شود.  جوانی دار
یکن ملی پوش در ترکیب کومیته و کاتا یک فرصت برای  حضـــور تنهـــا دو باز
یکنان جویای نام است تا هم تیم خود را نجات بدهند و هم نام خود را سر  باز
زبان بیندازند. با این حال تا لیگ شـــروع نشـــود نمی توان از مدعیان قهرمانی 
صحبت کرد، اما صد در صد به دنبال هشـــتمین قهرمانی هســـتیم. سیاست 
ما برای تشـــکیل تیم پس گرفتن عنوان قهرمانی اســـت و می دانیم کار راحتی 
یم با تلاش بچه ها و کادرفنی و حمایت دانشگاه آزاد قهرمان  نیست و امیدوار
یخ کاراته ایران با باشگاه های دیگر بیشتر کنیم.  شویم و فاصله خود را در تار

باشگاه پرسپولیس تحت الشعاع شایعه برکناری درویش

آشتی بیرانوند و امیری بعد از بازی با ژاپن
جذب مهاجم برزیلی فعلا منتفی است

احمد صافی در گفت وگو با »فرهیختگان«: لیگ ایران به خاطر مشکلات اقتصادی از ظرفیت گنج زاده، عسگری و خدابخشی در این فصل محروم است

به دنبال باز پس گیری قهرمانی و هشتمین جام هستیم
دانشگاه آزاد به ظرفیت کاراته ایران اضافه کرده است
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فرمول جدید مدیریت خطیر 

ترس صندلی، ماشاریپوف را استقلالی کرد
یادی روبه رو بوده و  باشـــگاه اســـتقلال در روزهای اخیر با حواشـــی ز
اختلافات بین ســـرمربی و مدیریت باشگاه همانند روزهای ابتدای 
کنش به  فصل دوباره علنی شده است. مصاحبه اخیر نکونام در وا
ی این تیم در دبی نشـــان داد که  بیانیه باشـــگاه درباره علت لغو اردو
اوضاع برای آبی ها چندان خوب نیســـت و در این شـــرایط هواداران 
باشـــگاه هم ســـخت به دنبال این هســـتند تا تیم برای نیم فصل دوم 
تقویت شـــده و نفرات جدیدی که در لیســـت خرید سرمربی تیم قرار 
دارند به جمع آبی ها اضافه شوند. با این حال سرانجام روز یکشنبه 
کانال رسمی باشگاه استقلال خبر داد که جلال الدین ماشاریپوف، 
یکنان این تیم اضافه شـــده  کاپیتان تیم ملی ازبکســـتان به جمع باز
اســـت و او پس از ســـیلوا، دومین خرید زمســـتانی باشـــگاه محسوب 
می شـــود. ایـــن اتفاق درحالی رخ داد کـــه در روزهای اخیر خبرهایی 
درباره احتمال کنار رفتن خطیر از صندلی مدیریت باشگاه شنیده 
می شـــد و حالا به نظر می رســـد این اخبار باعث شـــده تا مدیرعامل 
آبی ها به سرعت دست به کار شده و برای اینکه صندلی مدیریتی 
خود را حفظ کند در نقل و انتقالات از انفعال خارج شده است. این 
احتمالا فرمول جدید برای مدیریت باشـــگاه اســـتقلال و علی خطیر 
اســـت تا صدرنشـــین کنونی لیگ بتواند در ادامه فصل با رقبای خود 

رقابتی نزدیک و شانه به شانه داشته باشد. 

چرا مطالبات قرمزها پرداخت نشد؟

نگرانی درویش از پرداختی 5 درصدی 
باشـــگاه پرســـپولیس روز گذشـــته در نظر داشـــت برای جلوگیری از 
یکنـــان تیمش 5 درصـــد از قرارداد آنها را پرداخت کند  اعتصـــاب باز
که از این کار صرف نظر کرد. گویا برخی از سرخپوشـــان مانع این امر 
شده اند، از این جهت که آنها اعتقاد دارند پرداخت فقط 5 درصد از 
قرارداد بیشتر از آنکه اعضای تیم را خوشحال کند موجب اعتراض 
یش فعلا به دنبال این اســـت تا از  آنها خواهد شـــد. به هر شـــکل درو
منابـــع دیگـــری بـــرای اعضای تیمـــش پول جور کند یـــا اینکه ممکن 
یافتی  یکنان بزرگ تر پرســـپولیس فعلا در اســـت باز هم تعدادی از باز
نداشته باشند تا به بقیه نفرات پول بیشتری برسد. اتفاقی که قبل از 
ی پرســـپولیس رخ داد و کاپیتان های این تیم با از  بـــی هـــم در اردو در

یختن جو تیم شدند.  خودگذشتگی مانع به هم ر

فولاد؛ رکورددار جابه جایی بازیکن

مارتینز همچنـــان به دنبال جذب بازیکن 
خارجی

، ســـرمربی اســـپانیایی فولاد مانند خیلی از  خوان ایگناســـیو مارتینز
مربیـــان خارجـــی دیگری که وارد فوتبال ایران می شـــوند به دنبال این 
یکن خارجـــی به تیمش اضافه کنـــد. او که خوب  اســـت تـــا چنـــد باز
می داند فولاد با مشـــکل پربودن ســـقف قرارداد و لیست بزرگسالانش 
یکن شده تا جا برای جذب  مواجه اســـت، خواســـتار خروج چند باز
نفرات خارجی مدنظرش باز شـــود. در همین راســـتا باخبر شدیم که 
نفراتی چون منشـــا، لوکاس و واســـعی بعد از علی شـــجاعی در خطر 
خروج از لیست فولاد قرار دارند. البته همه این نفرات تحت قرارداد 
باشگاه فولاد هستند و تا زمانی که همه حق و حقوق خود را نگیرند 
حاضر به جدایی نخواهند شـــد. در کل باشـــگاه فولاد در چند سال 
یکن را داشته و در این زمینه در فوتبال  اخیر بیشترین جابه جایی باز

ایران رکورددار محسوب می شود. 

اخبار کوتاه


